
 

 

Številka: 900-301/2023-2 

Datum: 20. novembra 2024 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

11. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid, ki je bila 19. novembra 2024 v Galeriji Gunclje – 

Kosijeva 1, s pričetkom ob 17. uri. 

 

Sejo je sklical in tudi vodil predsednik Sveta ČS Šentvid Damijan Volavšek. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Mateja Brus, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Matija Jutraž, Klas Lesjak, Doroteja Mlakar,  Vita 

Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Tatjana Pirih Stojanov in Robert Golavšek, oba SLS MU MOL. 

 

IZSOTANEK STA OPRAVIČILA: 

Gašper Bakač, Blaž Gregorin in Jure Vidmar. 

 

 

Seja je bila sklicana z naslednjim dnevnim redom: 

 

1. Prometne poti ob izgradnji polnega priključka v Šentviški predor 

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči ugotovil, da je navzočih 11 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

 

 

AD1. 

Prometne poti ob izgradnji polnega priključka v Šentviški predor 

 

 

V uvodu je predsedujoči povedal, da se je 6. novembra 2024 sestal s predstavnika DARS d. d. na 

temo izgradnje polnega priključka iz tunela Šentvid. 

Predstavljen je bil potek del in začasne prometne ureditve v času gradnje. Čas gradnje je ocenjen na 8 

mesecev, seveda je to pogojeno tudi z vremenskimi razmerami. 

 

Predstavniki DARS so v skladu z dogovorom, posredovali načrt cestnih zapor in prometnih ureditev 

v času 1. faze del. 

Ker nova prometna ureditev pomembno posega v šolske poti, zlasti otrok iz Guncelj, pa tudi 

vsakodnevne poti krajanov, je bila informacija takoj posredovana osnovnim šolam, pa tudi vsem 

društvom, organizacijam in posameznikom s katerimi ČS redno sodeluje. 

 

Izpostavljen je bil problem pešpoti in dostopa do mestnega avtobusa zlasti za krajane Guncelj, saj 

pešpot ni do konca izdelana in pripelje šolske otroke na parkirišče ob TC Merkur. Povedal je, da je v 

stalnem stiku tako z OGDP MU MOL, izvajalcem del,  kot tudi upravo Mercurja z namenom da se ta 

pešpot uredi na način, ki bo varen za vse udeležence. 



 

 

V nadaljevanju je izpostavil, da je prometni režim v križišču 'Galant' (Prušnikova – Celovška) 

bistveno spremenjen, saj z gorenjske smeri ni možno zavijanje v Šentvid, kot tudi ni možno zavijanje 

iz Prušnikove v smeri 'center', kar pomeni bistveno večjo obremenitev naslednjega križišča (bratov 

Komel in Celovške). Mestno redarstvo je bilo zaprošeno, da zaradi dodatne obremenitve poostri 

nadzor nad napačnim parkiranjem zlasti v neposredni bližini lokala ob križišču s Celovško cesto. 

 

Načrt prometnih ureditev je objavljen na spletni strani ČS Šentvid. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči ugotovil, da je dnevni red izčrpan in zaključil sejo. 

 

 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 

 


